

BESTYRELSESMØDE: Nr.2 2014-2015, GORM
 TID: **Mandag d. 12/5- 2014 kl. 18:30-22**
 STED: ABRAHAMSENS GAARD

DELTAGERE: Peter, Pernille, Bente, Bjarke, Merete, Steen, KK, Jørgen, Inger, Ole
 REFERENT: Inger
 AFBUD: Stig
 Forplejning: Ole

DAGSORDEN	REFERAT	ACTION
<ul style="list-style-type: none"> • Godkendelse af referater: <ul style="list-style-type: none"> • Referat fra mødet d. 5/3-14 	<p>Der har desværre ikke været tid og kræfter til at deltage i kampagnen: ”Gør skoven ren” – her i foråret.</p> <p>Undersøgelse om vintertræning: Jørgen samler op på de mange besvarelser.</p>	Jørgen
<ul style="list-style-type: none"> • Kort nyt og evt. justeringer - det pkt. skulle gerne være slut kl. 20 <ul style="list-style-type: none"> • Formand <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt <ul style="list-style-type: none"> i. Nyt fra DOF ii. Sydkredsen <ul style="list-style-type: none"> 1. Hvem deltager i klubledermøde mandag 2/6 kl 19-21:30 hos SNAB ○ Lidt om rekrutterings/frivilligkursus • Kasserer <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt • RUF <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt 	<p>Vil I gå jeres områder igennem inden mødet, således at det kun er KORT nyt</p> <p>Ole: Formand for DOF har henvendt sig – han vil gerne komme til klubben – vil gerne snakke med bestyrelsen. Best. foreslår, han kommer til tirsdagstræning, hvor best. kan mødes med ham efter spisningen. Sydkredsmøde d.2.6. – Peter, Pernille og Ole deltager.</p> <p>Ole: Merete, Ole, Bente og Steen har deltaget i kurset. Man bør gøre ting lettere – lave dokumenter og gemme dem, så det bliver lettere – også for andre at overtage. Der er lidt arbejde, der skal gøres, for at dette kan opfyldes, f.eks. oprydning i Dropbox. Merete vil lave et rekrutteringsudvalg. Kursusmaterialet kan lægges på Dropbox. Mange gode skemaer</p> <p>Peter- kasserer: Flere medlemmer igen. Jellingløbsudv. køber et nyt telt – hvidt stort ”partytelt” – kan jo også bruges til andre formål. Klubben har et telt i forvejen. Oplæg til tilskud til løb kommer inden sommer.</p> <p>Merete- RUF-udv.: Merete laver et forslag til en struktur og til et udvalg. Forelægger det til best. senere. Find-vej dag med ca. 45 medvirkende Vi lavede et opfølgingsarr., hvor der kom 6. Desværre har vi ikke fået flere nye medl. ad den vej. Nye løbere skal have tildelt mentorer</p> <p>KK: Find vej i Jelling-projektet (Gå på opdagelse i Jelling) – Ca. 20 steder vælges med hver deres historie. Hans Ole Mathiesen, leder af Kongernes Jelling leverer historierne. OK med færdsel omkring seminariet. KK holder møde med menighedsrådets formand</p>	<p>Merete</p> <p>Ole</p> <p>Peter</p> <p>Merete</p> <p>KK</p>

<ul style="list-style-type: none"> • Arrangementsudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt ○ Status på Hærvejsløb • Træningsudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt ○ Justeringer ift. bestyrelsens opgaver • PR- og kommunikationsudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt • Ski- og motionsudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt • Kort- og skovudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt ○ • Talent- og eliteudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt 	<p>Gunni Højvang, præsten og Bjarne Bagge vedr. monumentområdet. Søren er med mht. korttegningen. DOF v. Anne M. Kamilles har meddelt at projektkendelse og projektmidler er en formssag. Projektformål: At synliggøre klubben og orientering og at signalere til byen, at den lokale orienteringsklub også kan bidrage til byens ønske om at holde lidt mere på turisterne.</p> <p>Bente - Arr.udv.: Jellingløbsmøde i denne uge – plakater og foldere kommer ud. Hærvejsløbet: Henrik Holm og KK planlægger det – der kommer måske ikke så mange deltagere. Men måske kommer der et nyt koncept – så er vi jo oplagte at spørge om hjælp. Antallet af hjælpere afhænger af deltagerantal. Gyttegård d. 31.8.Indbydelsen skal på O-service inden d. 1.6. Forår 15 – Vi søger om B-løb i Jelling skov Efterår15 – Vi har fået tildelt JFM – stafet i Gødding</p> <p>Jørgen – træningsudv.: Spørgeskema om vintertræning besvarelser drøftes i Træningsudv., og Jørgen melder tilbage til best. Snab glade for at træne om onsdagen God klubaften med kostvejleder Det er ok, at man undlader at sætte emitbrikker ud hver gang til træning. Ide: Måske voksenlæringstur sammen med TVO til november?</p> <p>KK: Se bemærkn fra PR-og komm.udv. og fra klubhusudv.(bilag) Arbejdssedler til de forsk. udvalg vedr. det, der skal på hjemmesiden.</p> <p>Bjarke – Ski-og motionsudv.: Lidt flere medl. Desværre et afslag vedr. støtte til snescooter. Ingen positiv respons vedr. sommer-rulleskitræning.</p> <p>Stig – Kort- og skovudv.: Frav. Men Jellingkortet er færdigtegnet. Se mail fra Stig (bilag)</p> <p>Pernille- Talent og Eliteudv.: TC Syd Vejle har været til Hallandspremierer i Sverige! TVO har været til Tiomila. Der er for tiden lidt presset på trænersiden i TVO – Steen og Pernille står for det. Der er 3 løbere med fra andre klubber. Foruden Thomas og Hedvig fra Melfar, så er Lise Termansen fra OK Syd også kommet med! Der må trækkes på lidt trænerhjælp fra klubberne. Der blir</p>	<p>Bente</p> <p>KK og Henrik</p> <p>KK Arr.udv.</p>
---	---	---

<ul style="list-style-type: none"> • Ungdomsudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt – Steen er ny udvalgsformand ○ Justeringer ift. bestyrelsens opgaver <p>Ad hoc udvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> • Træningsudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt <p>Særlige underudvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> • Klubhusudvalg <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort nyt <p>Andet</p>	<p>underskrevet Udviklingskontrakter med Josefine(Gorm) og Magnus (Snab).</p> <p>Næste møde i Eliteudvalget afholdes i juni.</p> <p>Steen - Børne og ungdomsudv.: Snakker med trænerne og får samlet op på det. Har været ude med konf.gaver (Buffs) Der har været KUM, og der var flere løbere med fra Gorm. Mellemgruppen skal på tur til Kirstinelyst i Frederikshåb. Måske skal der være hjælp om tirsdagen fra forældre til de alleryngste , hvis der er en hel gruppe børn.</p> <p>Se KK's bemærkninger (bilag)</p>	
<ul style="list-style-type: none"> • Drøftelse af oplæg omkring organisation og mødestruktur 	<p>De to udv. formænd vælges efter indstilling fra best. (Kan måske hænge sammen med årets fokusområde)</p> <p>Best. kan godt bestemme, at dette kan sættes i gang/testes nu, men der skal nok laves vedtægtsændringer til generalfors., hvis det skal være en permanent løsning.</p> <p>Forretningsudv.møder bør højst vare et par timer – evt. efter tirsdagstræn. Klubben har brug for en mere formaliseret form for en fest- og forplejningsgruppe. Bente snakker med Bodil.</p> <p>Bjarke skal finde et par medl.mere til udv. KK vil godt kigge på ski-medlemslisten og se, om der er nogle potentielle medl.</p> <p>Har vi overordnet mål, vision og politik for klubben? Udv.skal trække på den samme hammel. Vi skal nok se at få sat ord på det – evt. til drøftelse på næste møde. Skal holdes ajour. Best.referatet (fuld referat): Inger sender ud og Ole modtager ændringer og lægger det på hj.siden. Referatet skal godkendes af best. hurtigst muligt og derefter på hjemmesiden.</p> <p>Forretningsudv: Ole, Peter, KK og Jørgen/Bjarke indtil generalfors.</p> <p>Dagsordenen til best.møde kan ligge på dropbox, så alle kan gå ind og tilføje punkter.</p> <p>Forretningsudv. Møde d. 27.5. efter træning</p> <p>Næste best. Møde d. 17.6. kl. 18.30</p>	<p>Bente</p> <p>KK</p> <p>Inger</p> <p>Ole</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Andet 	<p>Rasmus Trane og Emma Klingenberg</p>	<p>Steen</p>

<ul style="list-style-type: none"> • Ekstra klubaften ? • Klubaften til efteråret 	<p>fortæller om at bevare lysten til o-løb på en klubaften i efteråret. Forslag 26.8. eller 9.9. Steen tager kontakt. Lave en klubaften senere på sæsonen, hvor der evalueres – d. 7.10.</p>	<p>Ole/Jørgen</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Næste møde <ul style="list-style-type: none"> • Dato • Forplejning 	<p>Tirsdag d. 17.6. kl.18.30 Bjarke</p>	<p>Bjarke</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Eventuelt 	<p>Naturens dag – droppet for Gorms vedkommende. Forkælelse af trænere, best.medl. m.m. ønskes drøftet nærmere.</p>	